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通告號碼：2024/25-094 

各位家長： 

英國列斯英語遊學團 

  為豐富同學之全方位學習經歷，本校舉辦海外英語遊學團，旨在讓學生沉浸於真實語境，深

造英語能力。透過參與海外文化體驗活動，與寄宿家庭共同生活，同學得以擴闊眼界，培養獨立

自主能力，學習成為具國際視野的世界公民。本年度英語遊學團之詳情如下： 

 日    期： 2025 年 6 月 28 日至 7 月 13 日（共 16 天） 

 目 的 地： 英國列斯（Leeds） 

 入讀學校： 英語研習中心（Centre of English Studies）（多國籍學生混合班） 

 團    費： 港幣 14,900 元（暫定） 

（團費全數暫定為港幣 24,900 元，由本校運用「劉聚榮英語躍進獎」資助每位 

同學港幣 10,000 元；同學必須完成指定課業，方可獲得資助。） 

 團費包括： 來回香港及英國機票（連機場稅項及燃油附加費）、當地機場接送、英語課程、 

    文化體驗、參觀及郊遊活動、寄宿家庭住宿及三餐膳食、當地交通費用、 

    當地電話卡（連數據）、修業證書、基本團體旅遊保險、本地持牌外遊領隊、 

    遊學團簡介會及出發前講座、香港旅遊業議會 0.15%印花稅等。 

 名    額： 最少 15 位、最多 20 位同學（如報名人數超出名額，同學須參與遴選程序。） 

 隨團老師： 兩位（男、女各一） 

  為使家長及同學更詳細了解是次遊學團，本校將於 11 月 19 日（星期二）下午 6 時正於本校

講堂舉行簡介會，由協辦機構國際學生交流中心介紹遊學團之詳細內容。擬參加遊學團之同學必

須出席簡介會。遊學團能否舉辦將視乎參加同學人數而定，同學暫毋須繳交任何費用。簡介會座

位有限，有興趣參加者，請家長填妥回條並著子女於 11 月 15 日（星期五）或之前直接交到校務

處留座。如有任何查詢，可聯絡英文科王子翹老師。 

 

                     校長 

談國軒  

二零二四年十一月八日 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 回  條 【WTK】 

談校長： 

 

  本人已收到學校第 2024/25-094 號家長通告（英國列斯英語遊學團），得悉英語遊學團活動。 

    □ 子女希望參加是次英語遊學團，並將於上述時間出席簡介會（出席人數: ____ 人）。 

□ 子女未克參加是次英語遊學團及簡介會。 

 

學生姓名：                  (    )        家長簽署：___________________ 

班別 : _________               日期 : 二零二四年十一月_____日 
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Circular No.: 2024/25-094 8 November 2024 

Dear Parents/Guardians, 

English Study Tour to Leeds (UK) 

  To enrich students’ life-wide learning experiences, our College organises overseas English study tours to allow 

them to improve their English proficiency through language immersion in an authentic context. Through 

participation in experiential cultural activities and staying with a homestay family, students can broaden their 

horizons and develop their independence to equip themselves to be a global citizen with an international perspective. 

The details of the English study tour this year are as follows: 

Dates:  28 June 2025 to 13 July 2025 (16 days) 

Destination:  Leeds (UK) 

Language school: Centre of English Studies (Mixed-nationality class) 

Fees: HK$14,900 (Subject to change) (The original fees are tentatively HK$24,900. Each 

student will be subsidised HK$10,000 using Lau Tsui Wing English Enhancement 

Award, subject to their completion of designated post-tour assignments.) 

Fees include: Round-trip air tickets with all taxes and surcharges between Hong Kong and the 

UK, UK airport transfers, English classes, Experiential cultural activities, Visits, 

Excursions, Homestay accommodation with 3 meals per day, Local transportation 

fees, Local SIM cards (with credits), Certificates of completion, Basic group travel 

insurance, Hong Kong licensed tour escort, Introductory briefing session, Pre-

departure preparatory briefing session, TIC 0.15% stamp duty, etc. 

Quota: 
A minimum of 15 and a maximum of 20 students 

(If the number of applicants exceeds the quota, students will have to take part in a 

selection mechanism.) 

Accompanying teachers: 2 (with both male and female teachers) 

  To let you and your child know more about the details of the study tour, we are organising an introductory 

briefing session at 6:00 pm on 19 November 2024 (Tuesday) in the Lecture Hall on G/F of our College. The co-

organiser International Student Exchange Centre will come and introduce the tour to all attendees. Students who 

intend to take part in the study tour MUST attend the briefing session. The availability of the study tour 

depends on the number of applicants. At this stage, you DO NOT need to pay the fees. As seats are limited for 

the briefing session, interested students should ask their parents to sign the reply slip below and submit the reply 

slip directly to the General Office on or before 15 November (Friday). Should there be any enquiries, please do 

not hesitate to contact Mr. Wong Tsz Kiu from the English Department. 

Yours sincerely, 

 

 

Tam Kwok Hin 

Principal 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Reply Slip 【WTK】 

Dear Mr. Tam, 

  I confirm the receipt of the letter with Circular No. 2024/25- about English Study Tour to Leeds (UK). 

 

    □ My child would like to express his/her interest to take part in the study tour. We will attend the 

introductory briefing session concerned (No. of attendees: ____). 

    □ My child has no intention of taking part in the study tour. 

 

Student Name:                         (    )     Parent’s Signature: ___________________ 

Class: _________              Date: ________ November 2024 


